
 
 

Liepājas valstspilsētas pašvaldība 
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SĒDES PROTOKOLS 

LIEPĀJĀ 
  
2024.gada 13.martā                        Nr.5 
 
 
       Liepājas valstspilsētas pašvaldības Transporta infrastruktūras komisijas sēde 
notiek, izmantojot tiešsaistes videokonferences komunikācijas platformu Zoom meeting.                
   
                
SĒDE SASAUKTA 2024.gada 13.martā, plkst. 9:00. 
 
SĒDE ATKLĀTA 2024.gada 13.martā, plkst. 9:00. 
 
SĒDI VADA Transporta infrastruktūras komisijas priekšsēdētāja vietnieks Didzis JĒRIŅŠ. 
 
SĒDĒ PIEDALĀS 4 Transporta infrastruktūras komisijas locekļi:  
     

Arvīds  VITĀLS  
Mārtiņš KADIĶIS 
Ingus UKSTIŅŠ 
Arnis JEKSTE  

 
SĒDĒ NEPIEDALĀS 2 Transporta infrastruktūras komisijas locekļi:  
 

Mārtiņš JĀKOBSONS  
Egils SVEILIS  

 
SĒDI PROTOKOLĒ Santa RANCĀNE. 
 
 
DARBA KĀRTĪBĀ: 
 
1. Par automašīnu novietošanu Kaktu ielā. 
2. Par atļaujas izsniegšanu SIA “Cesars” piekļūšanai ar transportlīdzekli Pasta ielā 2,  

Liepājā, preču iekraušanai un izkraušanai. 
3. Par satiksmes organizācijas sakārtošanu Siļķu ielā. 

4. Par satiksmes organizācijas sakārtošanu Mirdzas Ķempes un Reiņu meža ielas 
krustojumā. 

5. Dažādi. 

 
 
 
 
 
 

http://www.liepaja.lv/
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1. 
Par automašīnu novietošanu Kaktu ielā 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar  
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi fiziskas personas […] iesniegumu par 
situāciju Kaktu ielā ar automašīnu novietošanu,  jo šobrīd 
automašīnas tiek novietotas daļēji uzbraucot uz gājēju ietves, 
pretējā gadījumā gružu savākšanas transports nevar izbraukt 
ielu un, novietojot automašīnas daļēji uz gājēju ietves, tiek 
piemēroti administratīvie sodi. Varu noinformēt, ka minētā  
persona bija uz tikšanos pašvaldības  administrācijā. Kā 
informēja persona, ja netiek izsaukta Pašvaldības policija, 
māju iedzīvotāji šobrīd novieto automašīnas daļēji uz gājēju 
ietves, jo gājēju ietve ir pietiekami plata. Manā skatījumā,  man 
nav iebildumu par šādu risinājumu, jo automašīnu 
novietošanas vietas ir ļoti maz Kaktu ielā. Būtībā automašīnu 
novietošana daļēji uz gājēju ietves notiek īsā posmā,  pārējais 
ielas posms ir platāks. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Man arī nav iebildumu šādam risinājumam, jo gājēju 
ietve ir nobruģēta un gandrīz vienā līmenī ar brauktuvi. 
- Ja automašīnas tiek novietotas kārtīgi, netraucējot 
gājēju plūsmu, būtībā šāds  risinājums ir atbalstāms. 
- Man nav iebildumu par šāda risinājuma realizāciju, 
minēto priekšlikumu. 
- Ja komisijai nav iebildumu, minētais risinājums par 
automašīnu novietošanu daļēji uz gājēju ietves tiek atbalstīts. 
Liepājas Komunālai pārvaldei uzdot veikt nepieciešamo ceļa 
zīmju uzstādīšanu Kaktu ielā. Lūdzu balsot. 
 
 
1. Atbalstīt risinājumu par automašīnu novietošanu daļēji 

uzbraucot uz gājēju ietves Kaktu ielā, Liepājā, vienā 
brauktuves pusē posmā no Kaktu - Laivinieku ielas 
krustojuma līdz mājas Kaktu ielā 11 iebrauktuvei uz 
pagalmu un izvietot atbilstošas ceļa zīmes. 

2. Uzdot Liepājas Komunālai nepieciešamo ceļa  zīmju 
uzstādīšanu. 

 
 
 

2. 
Par atļaujas izsniegšanu SIA “Cesars” piekļūšanai ar transportlīdzekli Pasta ielā 2,  

Liepājā, preču iekraušanai un izkraušanai 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi SIA “ Cesars” iesniegumu ar lūgumu 
izsniegt atļauju piebraukšanai kafejnīcām, restorāniem Pasta 
ielā 2, Liepājā, transportlīdzekļiem ar valsts reģ. Nr. NM 8301, 
NH 5366, MR 7995, NC 4789, LK 9634 piegāžu veikšanai 
uzņēmumiem preču  iekraušanai un izkraušanai. Lūdzu 
komisijas viedokli. 
- Māju iedzīvotājiem nav laika ierobežojumi atļaujās, bet 
piegāžu veikšana uzņēmumiem ir kaut kas cits, būtu 
jāierobežo piebraukšanas laiki. 
- Ja tās ir preču piegādes, tad noteikti jāierobežo atļaujā 
piebraukšanas laiki, tāpat kā Zivju ielā, Rožu laukumā un 
Tirgoņu  ielā. 
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RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar  
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Ja komisijai nav iebildumu, priekšlikums par atļauju 
izsniegšanu SIA “Cesars” transportlīdzekļiem tiek atbalstīts ar 
noteiktiem laika ierobežojumiem piegāžu veikšanai no plkst. 
8.00 - 11.00 un no plkst. 17.00 - 19.00. Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
Atbalstīt atļaujas izsniegšanu SIA “Cesars” 
transportlīdzekļiem ar valsts reģ. Nr. NM 8301, NH 5366, 
MR 7995, NC 4789, LK 9634 preču iekraušanai un 
izkraušana nokļūšanai līdz restorāna, kafejnīcas telpām 
Pasta ielā 2, Liepājā, izmantojot gājēju ceļu. 
 

 
  

3. 
Par satiksmes organizācijas sakārtošanu Siļķu ielā 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar  
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā 
aplikācijā “Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu 
“Rast iespēju uzstādīt ceļa zīmi Nr.326 "Apstāties aizliegts" 
Siļķu ielā 13. No daudzdzīvokļu mājas gala ceļa zīme Nr.326 
ir uzstādīta, bet no Ziedu ielas puses, izbraucot un nogriežoties 
uz Siļķu ielu, virzienā uz Krūmu ielu, nav uzstādīta ceļa zīme 
Nr.326, kā arī ir padzisušas ceļu apzīmējuma nepārtrauktās, 
baltās līnijas, tātad ceļa posms ir nekorekts un nesakārtots.” 
Lūdzu komisijas viedokli. 
- Manuprāt krustojums būtu jāpapildina ar minēto ceļa 
zīmi, lai veicot manevru pa kreisi no Ziedu ielas Nr.326 ceļa 
zīme būtu redzama. 
- Būtībā 326.ceļa zīmei būtu jābūt šajā krustojumā,  jo pie 
esošās situācijas, braucot virzienā uz Krūmu ielu ceļa zīme 
nav, līdz ar to divas automašīnas var tika novietots šajā 
posmā. 
- Piekrītu, būtu jāsakārto korekti ceļa zīmes, kā arī ceļa 
apzīmējumi, pretējā gadījumā ziemā ceļa apzīmējumi nav 
pamanāmi un Pašvaldības policija nevar administratīvi sodīt 
autovadītājus par ceļa satiksmes noteikumu pārkāpumiem 
šajā posmā. 
- Būtībā iesniedzējam ir taisnība un ceļa zīmes būtu 
jāsakārto šajā posmā kā arī ceļa apzīmējumi Siļķu ielā 
jāatjauno.  Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde izvietot 
papildus 326.ceļa zīmi Siļķu un Ziedu ielas krustojumā, kā arī 
atjaunot ceļa apzīmējumus iestājoties piemērotiem laika 
apstākļiem. Ja komisijai nav iebildumu, lūdzu atbalstīt 
priekšlikumu, lūdzu balsot. 
 
 
1. Atbalstīt ierosinājumu izvietot papildus 326.ceļa zīmi 

Siļķu un Ziedu ielas krustojumā, kā arī atjaunot ceļa 
apzīmējumus. 

2. Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde izvietot ceļa zīmi 
un atjaunot ceļa apzīmējumus. 
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4. 
Par satiksmes organizācijas sakārtošanu Mirdzas Ķempes un  

Reiņu meža ielas krustojumā 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar 
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā 
aplikācijā “Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu 
“Šodien notikusi tramvaja un auto sadursme M.Ķempes un 
R.Meža ielu krustojumā. Kāda velna pēc tur atļauts 
apgriezties? Tur stāv zīme, ka nevar griezties pa kreisi, bet šī 
zīme neaizliedz apgriešanos. Lai auto brauc uz priekšu 100 m 
un apgriežas cik grib. Vismaz pasažieriem nav jāstāv pieturā, 
ja notiek sadursmes šajā krustojumā”.  
- Nesaskatu šajā situāciju nekādu problēmu, vienkārši 
kāds  pasažieris, gaidot tramvaju pieturā, bijis neapmierināts 
ar situāciju. Tā ir vienvirziena iela un visi krustojumi Mirdzas 
Ķempes ielā ir vienlīdzīgi. Cilvēkiem ir jābūt uzmanīgiem un 
jāvēro satiksme un problēmas nebūs. Satiksmes negadījumi 
šajā krustojumā nav fiksēti. 

- Manuprāt, satiksmes plūsmas novirzīšana uz autobusu 
un tramvaju apgriešanās galapunktu nav pamatota.  
- Neatbalstu minēto priekšlikumu. 
- Ja komisijai nav iebildumu, ierosinājums par satiksmes 
organizācijas izmaiņām Mirdzas Ķempes un Reiņu meža ielas 
krustojumā nav atbalstāms. Lūdzu balsot. 
 
 
Neatbalstīt ierosinājumu par satiksmes organizācijas 
izmaiņām Mirdzas Ķempes un Reiņu meža ielas 
krustojumā, aizliedzot apgriešanos pretējā virzienā. 
 
 

 
5. 

Dažādi 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi fiziskas personas […] 2024.gada 7.marta 
iesniegumu sakarā ar situāciju, ka nekustamā īpašumā adresē 
Avotu iela 6, Liepājā, iebrauktuve iekšpagalmā ir no Friča 
Brīvzemnieka ielas posmā, kur ar ceļa zīmēm ir noteikts gājēju 
ceļš, lūdz izdot atļaujas pārvietoties pa gājēju ceļu 
iebraukšanai iekšpagalmā transporta līdzekļiem, kas ir 
nekustamā īpašumā deklarēto personu īpašumā vai lietošanā, 
kā arī izskatīt iespēju par auto novietošanas iespējām tiešā 
tuvuma pie Avotu ielas 6 nama transportlīdzekļiem ar valsts 
reģ. Nr. MN 6070, R 20L, HZ 2400, NN 1757. Lūdzu komisijas 
viedokli. 
Manuprāt atļauja ir piešķiršana tikai iebraukšanai mājas 
pagalmā. Laika ierobežojumi atļaujā nav norādāmi, jo tā  ir 
privātpersonas un mājai citu piebraukšanas iespēju nav. 
Piebraukt ar transportu tiks atļauts, bet novietot uz gājēju ceļu 
transportu nav pieļaujams. Ja komisijai nav iebildumu, lūdzu 
atbalstīt atļauju izsniegšanu piekļūšanai ar transportu 
īpašumam Avotu ielā 6, Liepājā,  izmantojot gājēju ceļu Friča 
Brīvzemnieka ielā bez laika ierobežojumiem. 
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Komisija atklāti balsojot ar 
5 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

 
 
Atbalstīt atļaujas izsniegšanu transportlīdzekļiem ar 
valsts reģ. Nr. MN 6070, R 20L, HZ 2400, NN 1757 
piekļūšanai ar transportu īpašumam Avotu ielā 6, Liepājā,  
izmantojot gājēju ceļu Friča Brīvzemnieka ielā. 
 

 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar 
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi SIA “Manspirkums.lv” 2024.gada 11.marta 
iesniegumu ar lūgumu izsniegt atļauju VW transportierim, 
valsts reģ. Nr. HL 834, iebraukšanai gājēju ceļa posmā 
Tirgoņu ielā, Liepājā, 2024.gada 11. martā, uzņēmuma veikala 
inventāra nogādāšanai līdz veikalam Tirgoņu ielā 21, Liepājā.  
Ņemot vērā ka tā ir vienas dienas atļauja, visticamāk, ka 
atļaujas izsniegšana 13.martā vairs nav aktuāla un preču 
piegāde jau ir veikta. Informācija tiek pieņemta zināšanai. 
Lūdzu balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. 

 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar 
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi komisijas priekšsēdētāja vietnieka A.Vitāla 
ierosinājumu izskatīt  jautājumu par ceļa zīmes staba 
pārcelšanu, jo pie nama Friča Brīvzemnieka ielā 26, Liepājā, 
šobrīd dēļ ceļa zīmes staba nevar atvērt nama logu slēģus un 
tie aizsedz ceļa zīmes. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Daudz iespēju nav, bet iespējams var ceļa zīmes  stabu 
pārcelt turpat tuvāk krustojuma malai, jo turpat ir ūdens akas  
vāks. Būtu nepieciešams pavērtēt iespējas, kur labāk novietot 
ceļa zīmes stabu. 
- Piekrītu, ceļa zīmes būtu jāpārvieto. Ja komisijai nav 
iebildumu, uzdots Liepājas Komunālā pārvalde risināt 
jautājumu un veikt ceļa zīmes staba pārcelšanu pie nama 
Friča Brīvzemnieka ielā 26, Liepājā, lai ceļa zīmes būtu 
pārskatāmas un netraucētu atvērt nama logu slēģus. Lūdzu 
balsot. 
 
 
1. Atbalst ierosinājumu par ceļa zīmes staba pārcelšanu 

pie nama Friča Brīvzemnieka ielā 26, Liepājā, lai ceļa 
zīmes būtu pārskatāmas un netraucētu atvērt nama 
logu slēģus. 

2. Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde veikt ceļa zīmes 
staba pārcelšanu. 

 
 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 

- Vēlos informēt Komisiju, ka š.g. 16.martā pie veikala 
“Drogas” Friča Brīvzemnieka ielas pusē ir plānots izvietot Lux 
autobusu, kur Liepājas pilsētas svētku pasākuma laikā no 
plkst. 15.00 – 20.00 vakarā šeit tiks izvietots autobuss 
reklāmas nolūkos un turpat būs izvietota telts, kur apmeklētāji 
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Komisija atklāti balsojot ar 
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

tiks iepazīstināti ar Elektrolux autobusiem un apmeklētāji tiks 
pacienāti ar gardumiem. Autobuss tiks novietots uz gājēju 
ietves daļas. Šim mērķim tiks izsniegta Pasākumu komisijas 
izsniegta atļauja. Aicinu Komisiju saskaņot minēto informāciju 
un pieņemt zināšanai. Lūdzu balsot. 
 
 
Saskaņot un pieņemt informāciju zināšanai. 

 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar 
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi komisijas locekļa  A.Jekstes ierosinājumu izskatīt  
jautājumu par izbrauktuvi no nama Ventas ielā 2 auto 
stāvlaukuma, kur novietotās automašīnas Ventas ielas 
brauktuves malā aizsedz satiksmes pārskatāmību kreisajā 
virzienā. Aicinu A.Jekstes kungu sniegt informāciju. 
- Nesen šajā vietā notika satiksmes negadījums,  kurā 
avarēja trīs automašīnas. Pavērtējot Ventas ielu posmā no 
Cenkones  ielas līdz Klaipēdas ielas krustojumam, ir tikai viena 
izbrauktuve no sētas, no kuras ir sarežģīti izbraukt,  jo 
novietotās automašīnas rada būtisku aizsegu. Protams, ka 
neviens nevēlas samazināt automašīnu novietošanas vietas  
un neviens nav ieinteresēts šādam risinājumam. Lielākā daļa 
autovadītāji izvēles braukt pa labi, jo kreisais pagrieziens ir 
gana bīstams, jo izbraucot Klaipēdas-Ventas ielas krustojumu 
braukšanas ātrumi ir gana lieli. Iespējams būtu jāpavērtē  
spoguļa izvietošana,  lai atvieglotu  izbraukšanu no mājas 
stāvvietas vai iespējams kāds cits risinājums. Aicinu komisiju 
pavērtēt  un sniegt savu viedokli un idejas  problēmas 
risinājumam. 
- Kā pirmais risinājums liekas automašīnu novietošanas 
ierobežošana, bet tas atkal nepamierinās māju iedzīvotājus. 
- Māju iedzīvotājiem būtiski trūkst automašīnas 
novietošanas vietas. Pat Cenkones ielas pats sākums tiek 
noslogots ar daudzstāvu mājas iedzīvotāju automašīnām. 
Šajā krustojumā avārijas ir notikušas pietiekami bieži un 
situācija māju iedzīvotājiem ir ļoti sarežģīta. 
- Manā  skatījumā ir tikai divi risinājumi, vai nu aizliegt 
automašīnu novietošanu brauktuves malā vai iepretim  
izbrauktuvei izvietot spoguli. 
- Manuprāt, būtu rūpīgāk jāpavērtē  iespējamos 
risinājumi situācijas uzlabošanai. Jautājums tiek pārcelts 
izskatīšanai līdz nākamajai komisijas sēdei. Ja komisijai nav 
iebildumu, uzdots Liepājas Komunālā pārvalde izvērtēt 
iespējamos risinājumus satiksmes drošības uzlabošanai, 
kreisā manevra veikšanai no izbrauktuves Ventas ielā 2, 
Liepājā. Lūdzu balsot. 
 
 
1. Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz  nākamajai komisijas 

sēdei. 
2. Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde izvērtēt iespējamos 

risinājumus satiksmes drošības uzlabošanai, kreisā 
manevra veikšanai no izbrauktuves Ventas ielā 2, 
Liepājā, un sniegt priekšlikumus. 
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RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar 
7 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas Komunālā pārvalde 2024.gada 6.marta 
vēstuli Nr. 180/1.3 par paveiktajiem darbiem, informējot, ka: 
1) Jautājumā par automašīnu novietošanu pie mājas 
Ganību ielā 60, ir ierīkota invalīdu stāvvieta Eduarda 
Veidenbauma ielā pie īpašuma Nr. 23. 
2) Jautājumā par ceļa zīmes “Stāvēt aizliegts” izvietošanu 
Ludviķa ielā 9A, ceļa zīmes Nr. 326 "Apstāties aizliegts" ir 
atjaunotas Ludviķa ielā 9A. 
3) Jautājumā par apgrūtinošu automašīnu novietošanu 
pie mājas Klāva Ukstiņa ielā 6 un Bārtas ielā, ceļa zīmes ir 
uzstādītas. 
4) Jautājumā par satiksmes organizāciju Vites un Hika 
ielā, esošā ceļa zīme Nr. 302 Evalda Rimbenieka un Uliha ielu 
krustojumā ir demontēta, uzliktas jaunas ceļa zīmes Nr. 302 
Evalda Rimbenieka un Vites ielu krustojumā, organizējot 
transporta izbraukšanu caur Vites ielu uz Kūrmājās prospektu. 
Līdz 10.05.2024. ir plānots uzstādīt ceļa zīmes Nr. 537, 828, 
840, reglamentējot īslaicīgo stāvēšanu pie PII “Gulbītis” darbā 
dienās. 
5) Jautājumā par automašīnu novietošanu Priekules ielā 
posmā no Ganību ielas līdz Papes ielai, Priekules ielas posmā 
no Ganību ielas līdz Papes ielai nepieciešamās 326. ceļa 
zīmes ir uzstādītas. 
6) Jautājumā par stāvēšanas un apstāšanās 
ierobežojumiem Republikas - Kr.Valdemāra ielas krustojumā, 
ceļa zīmes Nr. 326 ir uzstādītas Republikas un Kr. Valdemāra 
ielu krustojumā. 
7) Jautājumā par gājēju pāreju Klaipēdas ielā pirms Līvas 
laukuma rotācijas apļa, gājēju pārejas projekta izstrāde ir 
nodota Būvprojektu daļai. 
 
Aicinu komisiju informāciju pieņemt zināšanai. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. 
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KOMISIJAS PRIEKŠSĒDĒTĀJS D.JĒRIŅŠ 

KOMISIJAS LOCEKLIS A.VITĀLS 

KOMISIJAS LOCEKLIS M.KADIĶIS 

KOMISIJAS LOCEKLIS I.UKSTIŅŠ 

KOMISIJAS LOCEKLIS A.JEKSTE 

SEKRETĀRE S.RANCĀNE 

 


